
 

 

Styremøte Valdres FK 

Møtedato:  

29.11.2021 

Møtenr:  

0003-21 

Sted og tid: 

Blåbærmyra og Teams kl. 18:00-20:00 

 

Møtedeltagere 

  
Innkalt/ 
invitert 

Til 
stede 

Forfall 
Ikke 
møtt 

Styrets medlemmer: Oddvin Sørbøen, styreleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lars Jørgen Skjel, nestleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Ingrid Elise Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lene Dygd Kvisgaard, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Terje Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Simen Høglien, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

Andre:  ☐ ☐ ☐ ☐ 

 

 

Saker til informasjon, drøfting og behandling 

 

1. Trenerkabal 

 Allerede landet trener for Gutter-19 og Damelag. Vegard Bråten trener Gutter-19 for 
sesongen 2022. For damelaget tar Knut Olav Veimodet hovedansvaret, med seg får 
han Simen Nymark og Maren Ormset som hjelpetrenere. Simen og Maren er også 
ansvarlig for toppidrett fotball på videregående på Leira så satser på godt samarbeid 
der i 2022-sesongen.  

 Snakket om herretrener for sesongen 2022 og styret landet på en trenerkandidat som 
kontaktes. Styreleder holder dialog rundt dette.   

  

2. Økonomi 

  Orienterer om den økonomiske situasjonen hittil i 2021. Også status på 
julekalendersalget og søknader om Covid-19 kompensasjon pga. avlysninger. Må 
også fakturere treningsavgift for høstsesongen på dame-, herre- og juniorspillere. Etter 
nærmere diskusjon vedtar styret å ikke fakturer aktivitetsavgift for høstsesongen pga. 
redusert aktivitet i 2021 pga. Covid-19.  
Diskuterer treningsavgift for sesongen 2022 som skal være en innstilling til årsmøtet 
2022. Tar opp igjen tråen etter jul for å få en innstilling til årsmøte, men diskuterte en 
reduksjon på dette fremover og spesielt differensiering på junior og senior.  

 Snakker også om mulige fellesdugnader vi kan ha fremover. Varetelling, rigging til 
festivaler, vakter på festivaler, salg av doruller osv. Forsøker å få dette til nærmere 
påske.   

 

3. Fotball cup 

 Blir arrangert 8.-9.januar og Gunnar Dahlen har ansvaret på dette. Invitasjon til 
klubber går ut omgående.  

 

4. Billotteri 



 

 Dette blir nok lagt litt på is, pga. risikoen for å gå på tap når man må ut med 
så mye utgifter i utgangspunktet.   

 

5.  Loppemarked 

  Ingrid Elise har gjort en kjempejobb med å gjøre det innbydende, fint og oversiktlig i 
  nye lokaler. Men det blir for lite åpent slik at man ikke går i overskudd når man legger 
  til utgiftene. Blir nevnt noen «kandidater» som kan spørres om å være med å ha det 
  åpent mer. Ingrid Elise vil gjerne være med rundt loppemarkedet, men har ikke tid til å 
  være der så mye pga. jobb og treninger. Men får vi med oss noen faste til, så vil det bli 
  «enklere» for Ingrid Elise å bidra. Kandidater blir kontaktes og Ingrid Elise  
  markedsfører så mye man kan.  

    

6.  Fotballavslutning  

  Blir på Fagernes Gjestgård lørdag 18. desember. Utfordrer trenerne til å ha noen 

  kåringer denne kvelden.  

 

7.  Samarbeid med klubber i Valdres 

  Mette Christiansen har holdt litt i dette og har laget en invitasjon der vi   
  inviterer andre klubber i Valdres til et møte der også kretsen er til stedet. Invitasjonen 
  går ut når den blir ferdigstilt.  

    

8.  Treningstider i Storhallen og Vinterserie 

  Påmeldt på Vinterserien i Valdres Storhall for damelaget og Vinterserie i Raufoss 
  Storhall for herrelaget. Herrelaget får 5 kamper mot 5. divisjonsmotstand i Vinterserie 
  på Raufoss.  

 

9.  Nettside 

  Noterer at ting må være med oppdatert på nettsiden med både lagbilde og individuelle 
  profilbilder. Flere i styret trenger tilgang slik at det kommer flere saker og mer  
  oppdateringer. Kanskje sjekke ut noe oppdatering eller andre alternativer, men det er 
  lite eller ingen kostand knyttet til nettsiden nå. Går ikke videre med noe andre  
  alternativer per nå, men ser på om flere får tilgang.  

    

10.  Eventuelt  

  Går gjennom et nytt mulig organisasjonskart for Valdres FK. Innspill på   

  personer/ressurser som kan plasseres til forskjellige roller knyttet til forskjellige  

  fokusområder.  
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